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MESTO BREZNO–MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO MESTA BREZNA 

Komisia pre cestovný ruch a rozvoj podnikania 

Nám. gen. M. R- Štefánika 1, 977 01  Brezno 
             

 

          Č. sp.: 2015/3595 - 02 

 

 

 

ZÁPIS č. 04/2015 
 

z pracovného zasadnutia komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania pri MsZ mesta Brezna  

konaného dňa 25.05.2015 

              

 

 

Prítomní:  

Podľa prezenčnej listiny 
Sekretárka komisie: vz. PhDr. Ingrid Poliaková, MsÚ Brezno 

 

Rokovanie viedol: Ing. Martin Ridzoň, PhD., predseda komisie 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia komisie 

2. Kontrola uznesení prijatých komisiou pre CR a rozvoj podnikania 

3. Prerokovanie materiálov MsZ., ktoré budú predložené na zasadnutie poslancov 01.06.2015. 

4. Rôzne 

a) Informácia výkonného riaditeľa Klaster Horehronie o projektoch združenia a ich 

financovaní 

b) Informácia predsedu OV o príprave a zabezpečení kultúrno spoločenského podujatia Dni 

mesta Brezna 2015 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 

              

 

Pracovné zasadnutie komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania otvoril a viedol predseda komisie. 

V rámci procedurálnych otázok, predseda komisie predložil prítomným členom na schválenie program 

zasadnutia komisie, ktorý im bol odoslaný spolu s pozvánkou. 

K návrhu programu zo strany členov komisie neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

K bodu 2/ 

Kontrola uznesení prijatých komisiou pre CR a rozvoj podnikania 

              

 

Uznesenie č. 3/2015  splnené. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia záujmového združenia 

„Klaster Horehronie – združenie cestovného ruchu za rok 2014 bola prerokovaná na zasadnutí MsZ 

30.04.2015. 
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Uznesenie č. 4/2015 splnené. Návrh na predĺženie strednodobého rozvojového dokumentu Program 

rozvoja mesta Brezna na roky 2016 – 2022. 

V rámci tohto bodu predseda komisie opäť pripomenul prítomným členom komisie  potrebu riešenia 

parkovania na južnej strane námestia. V rámci diskusie z prítomných 6 členov komisie traja členovia 

(pp. JUDr. Kokavcová, Bc. Mašlárová, Ing. Majerčíková) vyjadrili súhlas so zriadením parkovania na 

južnej strane námestia, jeden člen komisie (Ing. Jorčík) vyjadril nesúhlas s parkovaním. Predseda 

komisie Ing. Ridzoň, PhD. navrhol vytvoriť parkovanie na skúšobnú dobu, aby občania mali možnosť 

zistiť výhody i nevýhody parkovania. Ing. Gemzický navrhol zaoberať sa vytvorením parkoviska na 

pôvodnej autobusovej zastávke. 

Následne členovia komisie prediskutovali možnosť vytvorenia riadneho parkoviska na ul. Hradby na 

súčasne existujúcej spevnenej ploche bez ďalšieho odporučenia pre poslancov MsZ, resp. pre mestský 

úrad.- 

 

 

K bodu 3/ 

Prerokovanie materiálov MsZ., ktoré budú predložené na zasadnutie poslancov 01.06.2015. 

              

 

Návrh zápisov do Kroniky mesta Brezna, ktorý sa bude prejednávať na zasadnutí MsZ 1.6.2015 nebol 

na komisii prerokovaný. Zápisy boli doručené všetkým členom komisie samostatne. 

 

 

K bodu 4/ 

Rôzne 

a) Informácia výkonného riaditeľa Klaster Horehronie o projektoch združenia a ich 

financovaní 

              

 

Tvorí prílohu č. 1 zápisu. Súčasťou výkladu riaditeľa Klaster Horehronie Ing. Gemzického boli 

propagačné mapky a bulletin ......................... . 

Predseda komisie pre CR apeloval na riaditeľa Klastra Horehronie, aby zo svojej pozície viac 

propagoval mesto Brezno. Na predložených propagačných materiáloch sa nenachádza nič, čo by 

propagovalo Brezno ako jedného z členov združenia. Iné subjekty majú na mapkách zobrazené svoje 

logá, chýba erb Brezna. Riaditeľ Klastra prisľúbil na ďalších propagačných materiáloch zobrazenie 

erbu.  

 

Bod programu bol prerokovaný bez prijatia uznesenia. 

 

 

K bodu 4/ 

Rôzne 

b) Informácia predsedu OV o príprave a zabezpečení kultúrno spoločenského podujatia Dni 

mesta Brezna 2015 

              

 

Nakoľko predseda organizačného výboru a predseda organizačného výboru sa nemohol zasadnutia 

zúčastniť s dôvodu práceneschopnosti, predseda komisie v krátkosti oboznámil prítomných so 

základným programom Dní mesta Brezna 2015, ktorý je zverejnený na webovom sídle mesta Brezna. 

 

Ing. Gemzický upozornil, že organizačný výbor neskoordinoval program Dní mesta s otvorením 

sezóny na Zbojskej. Mnoho pozvaných hostí tak dostalo pozvánku na viac podujatí súčasne, čo 

nevytvára dobrý dojem. 
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K bodu 5/ 

Diskusia 

              

 

Členovia komisie diskutovali predovšetkým o možnostiach zvýšenia návštevnosti mesta Brezna. 

Návrhy: 

 rekonštrukcia Synagógy, 

 zriadenie jednej terasy spoločnej pre všetky podniky pôsobiace na námestí s pódiom pre 

účinkujúcich. Jednotlivé podniky by mohli byť oddelené kvetinovou výzdobou, alebo odlíšené 

farebne, tak aby bol zákazník dostatočne informovaný. 

 rekonštrukcia mestskej veže, zriadenie kaviarne s výhliadkou 

 

V závere komisia odporučila jednému z členov – riaditeľovi Klastra Horehronie, aby spropagoval 

združenie cez breznianskych podnikateľov (aj prostredníctvom zľavovej karty „Horehronec“ 

a v spolupráci s TIK Brezno. 

 

 

K bodu 6/ 

Záver 

              

 

Predseda komisie Ing. Martin Ridzoň, PhD. uložil sekretárke komisie prizvať na najbližšie zasadnutie 

MsZ primátora mesta Brezna, poďakoval členom za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Ridzoň, PhD. .      PhDr. Ingrid Poliaková  

    predseda komisie       vz. sekretárky komisie Mgr.  

Medveďovej 


